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Szóbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli kérdést kívánok benyújtani az
Igazságügyi Minisztériumot vezet ő miniszterhez

„Mikor kapnak elrettentő büntetést az állatkínzók? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ szóban várom !

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt években a Jobbik számos alkalommal hívta fel a figyelmet arra, hogy elkeserít ően
nagy a baj az állatvédelem területén .

A napokban több bestiális eset is újra ráirányította a közvélemény figyelmét arra, hogy a Btk .
állatkínzásra vonatkozó szabályozása közel sem elégséges . A Bács-Kiskun megyei Helvécián
brutális módon lefejeztek egy kutyát, míg Zuglóban egy felismerhetetlenségig megcsonkítot t
kutyatetemet dobtak ki .

Sajnos azonban csak az állatbántalmazások egy része kerül napvilágra, és kap nagyobb médi a
figyelmet, de vajon hány és hány naponta megtörtént kínzás, bántalmazás történik, amir ő l
szinte fogalmunk sincs ?

Tragikomikus, és a jelenlegi szabályozás súlyos kritikáját mutatja, hogy a legkegyetleneb b
állatkínzások elkövetőit a jelenlegi Btk. szabályozásunk alapján maximum 3 é v
szabadságvesztés-büntetésre ítélheti a bíróság . A gyakorlatban pedig sajnos azt tapasztaljuk,
hogy az állatkínzók, állatgyilkosok az esetek többségében csak felfüggesztett
szabadságvesztés-büntetést kapnak . Elkeserítő , hogy szinte alig van olyan eset, amiko r
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valóban letöltend ő büntetést kapnak az elkövetők, viszont még elkeserítőbb, hogy ezekben az
esetekben is egy-egy brutális állatgyilkosnak csak néhány hónapra kell börtönbe vonulnia .

Egyértelműen kijelenthetjük tehát, hogy a jelenlegi szabályozásnak nincs semmifél e
visszatartó ereje, amely megfékezné az állatkínzókat .

Ezért kérdezem Miniszter Úrtól :

- Mikor akarják szigorítani a Btk. állatkínzásra vonatkozó szabályozását?

- Mikor, és milyen intézkedésekkel próbálják megreformálni végre az állatvédelm i
rendelkezéseket?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2018 . június 28 .
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